
 
 
 
 
 

 
 
 
Raadsvragen       18 september 2014 
Ontslagen Nationale Politie 
 
 
Geacht College, 
 
Donderdag 4 september jl. kwam het bericht van de Minister van Veiligheid en Justitie dat 
er extra politie wordt ingezet in Zuid-Nederland, om de hardnekkige drugscriminaliteit te 
bestrijden. Deze inzet bestaat uit 50 extra rechercheurs en 75 agenten. Deze agenten 
worden echter uit de huidige politiecapaciteit van de regio geplukt, waardoor overige taken 
blijven liggen. Ondanks deze kanttekening is het positief dat de problemen van Zuid-
Nederland, en dus ook die van Eindhoven, in Den Haag worden erkend.  
Woensdag 17 september jl. is de meerjarenbegroting van de Nationale Politie 
bekendgemaakt. Uit deze begroting kan worden geconcludeerd dat er in de komende drie 
jaar ongeveer 3000 banen zullen gaan verdwijnen. Er is namelijk sprake van ‘substantiële 
overbezetting in de operationele sterkte, die onwenselijk is omdat de betaalbaarheid van het 
korps structureel in gevaar komt’. 
Van de operationele functies zullen ongeveer 1800 banen verdwijnen, wat neerkomt op 
3,5% van het totaal. Bij ondersteunende  diensten gaat het echter om bijna 12% van het 
totaal, ongeveer 1150 banen.  
Naar aanleiding van deze feiten komt de SP tot de volgende vragen: 
 
1. 
Heeft het college kennis genomen van bovenstaande feiten? Gaat het college hierover haar 
afkeur uitspreken via haar kanalen met de landelijke overheid en de veiligheidsregio? Zo 
nee,  gaat u er dan mee akkoord dat deze banen gaan verdwijnen? 
2. 
Welke gevolgen heeft deze bezuiniging op de politiecapaciteit in Eindhoven? Indien dit op 
dit moment niet te achterhalen is, kunt u dan bij de minister er op aandringen dat deze 
gegevens snel bekend worden? Graag zouden wij van het college willen weten welke 
functies er komen te vervallen en om hoeveel personen het gaat per functie.  
3. 
Is er de mogelijkheid om te voorkomen dat er in Eindhoven (en de regio) ontslagen vallen, 
ten bate van maatschappelijke veiligheid? Is de burgemeester bereid om, in samenwerking 
met de korpschef en andere betrokkenen, hier werk van te maken? Zo ja, hoe gaat de 
burgemeester dat aanpakken, en zo nee, waarom niet? 
4. 
Deze twee nieuwsberichten zijn nogal tegenstrijdig. Welke gevolgen hebben deze 
maatregelen op de belofte die de minister heeft gedaan om extra mankracht in te zetten in 
deze regio? 
5. 
Het overgrote deel van de agenten kampt nu al met een te hoge werkdruk. (Bron: SP 
Onderzoek: De agent aan het woord/Een onderzoek onder 10.000 agenten) Verschillende 



taken kunnen niet naar behoren worden uitgevoerd. Welke gevolgen zullen deze 
aangekondigde ontslagen hebben voor de werkdruk van agenten en ondersteunend 
politiepersoneel, en het uitvoeren van hun taken? 
6. 
Hebben deze maatregelen ook invloed op buitengewoon opsporingsambtenaren? Zo ja, 
welke? Zo nee, kunt u dan de huidige inzet van boa’s in Eindhoven garanderen? 
 
Namens de Socialistische Partij, 
Corina Lathouwers 
 


